

Date: 06/06/2024

التاريخ : 06/06/2024

To:

Disclosure and Compliance Section
Market Operations and Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange

After Greeting,

**Subject: Appointment of Chief Operating Officer for
Emirates Insurance Company PSC**

With reference to the above subject, and in accordance with the Securities and Commodities Authority Board of Directors' resolution of No. 03/2000, Article No. 36/6 regarding disclosure and transparency, we hereby notify you of the appointment of Mr. Stefan Schrey as the Chief Operations Officer at Emirates Insurance Company PJSC.

Mr. Schrey joined the company in 2021 as Head of Claims. He gained extensive business and insurance experience at multinational Insurance Companies in Europe and GCC.

Best regards,

Jason Light
Chief Executive Officer



السادة قسم الإفصاح والإمتثال
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

تحية طيبة وبعد،،

**الموضوع : تعيين رئيس شؤون العمليات
لشركة الإمارات للتأمين ش.م.ع**

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، وعملاً بأحكام قرار مجلس إدارة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم 3 لسنة 2000 في شأن النظام الخاص بالإفصاح والشفافية، المادة رقم 6/36، وعليه نخطركم بتعيين السيد/ ستيفان ستشري رئيساً لشؤون العمليات لشركة الإمارات للتأمين ش.م.ع

انضم السيد ستيفان إلى شركة الإمارات للتأمين في عام 2021 بمنصب رئيس قسم المطالبات. حيث اكتسب ضمن عمله في عدة شركات تأمين عالمية في أوروبا ودول مجلس التعاون الخليجي خبرة غنية في مجال التأمين

وتفضلاً بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

Jasnon Light
الرئيس التنفيذي

